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Doktor Artur Bartoszewicz mówi o unijnym funduszu odbudowy
gospodarki po pandemii COVID-19. Wskazuje, że jego istotnym
elementem  są  mechanizmy  uodporniania  gospodarek.  Wyraża
pogląd,  że  nie  można  w  kontekście  tego  funduszu  mówić  o
utracie  suwerenności  na  skutek  działań  UE,  gdyż  tej
suwerenności nie mamy już od dawna. Przejawem tego jest m.in.
obecność obcych wojsk na terytorium Polski.
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